

Mirihi Island Resort

Wine Tasting in the Sea



With the feet in the sea, explore some of our finest wines out of our selection from the new world to the old world while enjoying mouthwatering canapés. Find out about the history of some of our finest vintages while our little island black tip sharks will be roaming around you.

Day: Every Monday

Time: 17:30 – 19:00 hrs

Number of persons: Min. 02 pers.

Included: Wine degustation, canapés and water

Venue: Lagoon in front of Anba Bar

Contact: Please contact our Food & Beverage Manager for further information and booking.

Please sign up at least one day in advance. Please understand that cancellation later than 12:30 hrs on the same day will result in a cancellation charge of 100%.

Entdecken Sie unsere Auswahl einiger unserer besten Weine aus der Neuen bis zur Alten Welt, während Sie köstliche Canapés genießen, und mit den Füßen im Meer stehen. Erfahren Sie mehr über die Geschichte dieser besten Jahrgänge, während unsere kleinen Schwarzspitzenhaie um Sie herum streifen.

Tag: Jeden Montag

Zeit: 17:30 – 19:00 Uhr

Anzahl Personen: Min. 02 Pers.

Inkludiert: Wein Degustation, Canapés and Wasser

Veranstaltungsort: Lagune vor der Anba Bar

Kontakt: Kontaktieren Sie bitte unseren Food & Beverage Manager für weitere Informationen und Reservierung.

Bitte schreiben Sie sich spätestens einen Tag vorher ein. Wir bitten um Verständnis, dass bei Annullierungen nach 12:30 Uhr am gleichen Tag eine Gebühr von 100% erhoben wird.

PRICE PER PERSON

From 02 persons	95
-----------------	----

Prices per person (USD) are subject to 10% service charge and 12% GST.

